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Geachte leden van het algemeen bestuur van Hunze en Aa’s, 
 
Vanavond is er een bestuursvergadering met betrekking tot de KRW, tijdens deze vergadering zullen 
de heren Vloothuis (Watersportverbond en ZZ) en de heer Bijma (VBM) inspreken en is er een 
ingezonden stuk van de heer Stalman (Allround Watersport)  
 
Ik wil namens de ondernemers rond het Zuidlaardermeer, verbonden in de VRBZ, aangeven dat zij 
zich kunnen vinden in de strekking van datgene wat door bovengenoemde personen wordt 
ingebracht.  
 
Ook wij vinden de inzet van het Waterschap momenteel niet naar verwachting en ervaren dit als 
zorgelijk.  
 
Naast de punten die genoemd zijn/worden is een belangrijk aspect hierbij dat in 2019, na inspreken 
door ondergetekende bij een vergadering over het goedkeuren van het IMZ en het daarop volgende 
overleg met het dagelijks bestuur van het waterschap, is toegezegd dat de door ons gemiste 
recreatieve visie volwaardig in het IMZ zou worden verwerkt.  Daarmee zou het IMZ voor een deel 
herschreven moeten worden. 
 
Het aanpassen en deels herschrijven zou veel tijd en inzet kosten en daarom heeft de voorzitster 
Arike Thomson van het Samenwerkingsverband Zuidlaardermeer ons destijds gevraagd of we het 
IMZ nog steeds wilden laten aanpassen met de visie of dat er een andere optie mogelijk was. Ik heb 
aangegeven dat als we de genoemde punten uit de visie in het Samenwerkingsverband  een plaats 
kunnen geven, wij vanzelfsprekend mee willen denken. Er is toen voor die insteek gekozen dat de 
visie binnen het overleg vorm gaat krijgen en het IMZ niet aangepast hoeft te worden. 
Op dat moment was er nog het volste vertrouwen in het overleg, echter na enkele voorvallen,  zoals 
deze zijn/worden verwoord door bovengenoemde heren, is het vertrouwen afgenomen.  
 
Het waterschap heeft binnen de samenwerking een belangrijke taak.  Zeker met bovenstaande in het 
achterhoofd willen de ondernemers nadrukkelijk aangeven dat het Waterschap de afspraken over 
het overleg, en de inbreng in het overleg serieuzer moet oppakken. 
 
Wij zijn altijd bereid dit toe te lichten en mee te praten om te komen tot een goede oplossing.  
 
 
Namens VRBZ, 
 
Willem Otto Nachbahr  


